



Dear Fifth Grade Families,

Welcome to the month of December. We are pleased that you have taken time to meet with your respective teachers in our first parent teacher conference of this school year. We would like to remind you that your child’s middle school application deadline is December 3<sup>rd</sup> and encourage you to contact our guidance counselor, Ms. Rachel Yip-Leung or your child’s teacher if you have any questions or concerns. This month our fifth graders will be showcasing their dance moves at the Ballroom Bash on December 18<sup>th</sup>. You will have the opportunity to see their suave dance moves! December 14<sup>th</sup> is PS 42’s Annual Smorgasbord, we will have games, prizes, raffles and food for purchase. We hope to see you there!

Regards,

Fifth Grade Teachers

### December 2018

Sun	Mon	Tues	Wed	Thurs	Fri	Sat
						<b>1</b>
<b>2</b>	<b>3</b> Middle schools application deadline	<b>4</b>	<b>5</b> Ballroom Dance Dress Rehearsal	<b>6</b> Frost Valley Trip	<b>7</b> Frost Valley Trip	<b>8</b>
<b>9</b>	<b>10</b>	<b>11</b> Chen Dance Center performance	<b>12</b>	<b>13</b> Chen Dance Center performance	<b>14</b> PS 42 Smorgasbord	<b>15</b>
<b>16</b>	<b>17</b>	<b>18</b> 5 <sup>TH</sup> Grade Ballroom Bash	<b>19</b>	<b>20</b> Winter Wonderland	<b>21</b> Winter Wonderland	<b>22</b>
<b>23</b>	<b>24</b> Winter Recess (No School)	<b>25</b> Winter Recess (No School)	<b>26</b> Winter Recess (No School)	<b>27</b> Winter Recess (No School)	<b>28</b> Winter Recess (No School)	<b>29</b>
<b>30</b>	<b>31</b> New Year’s Eve Winter Recess (No School)					

CURRICULUM HIGHLIGHTS:

- ELA: Speaking and Listening strategies / Figurative Language: Similes and Metaphors in Poetry
- MATH: Numbers and Operations in Base Ten (Order of Operations, Multiplication, Division)
- SOCIAL STUDIES: Slavery Unit – Pre-Slavery



親愛的五年級家庭，

歡迎來到 12 月份。我們很高興您在本學年的第一次家長教師會議上花時間與您的老師見面。我們想提醒您，您孩子的中學申請截止日期是 12 月 3 日，如果您有任何問題或疑慮，建議您聯繫我們的輔導員，Rachel Yip-Leung 女士或您孩子的老師。本月，我們的五年級學生將在 12 月 18 日的 Ballroom Bash 上展示他們的舞蹈動作。你將有機會看到他們溫文爾雅的舞蹈動作！12 月 14 日是 PS 42 的年度 Smorgasbord，我們將購買遊戲，獎品，抽獎和食品。我們希望看到你在那裡！

問候，

五年級老師

## 十二月二零一八年

星期日	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五	星期六
						1
2	3 初中表格限期	4	5 交誼舞彩排	6 Frost Valley 旅行	7 Frost Valley 旅 行	8
9	10	11 五年級 陳學同舞蹈中 心表演	12	13 五年級 陳學同舞蹈中 心表演	14 PS 42 募捐活動	15
16	17	18 五年級 交誼舞表演	19	20 冬季表演	21 冬季表演	22
23	24 寒假 不用上學	25 寒假 不用上學	26 寒假 不用上學	27 寒假 不用上學	28 寒假 不用上學	29
30	31 除夕 寒假 不用上學					

課程亮點：

- 寫作: 隱喻/比喻的詩
- 數學: 因素和倍數, 乘法 / 除法
- 社會常識: 美國的奴隸